
      
          

 

Verslag vergadering maandag 30 januari om 19.30 uur  
Locatie: Haambrink 

Aanwezig: Hans, Gerard, Erik, Angelique, Ronnie, Ingrid   
 

Speciale gast: wethouder Hilde Berning  
 

1. Opening en vaststelling agenda 

 
Erik heet Hilde welkom 

Erik biedt Hilde de nieuwsbrief aan.  
We beginnen met de punten die we voorbereid hebben voor Hilde. 

 
Hilde heeft o.a. Zorg & Welzijn en Sport in haar portefeuille. 

 

2. Verslag vorige vergaderingen en actieregister (12 december 2022) 
Erik heeft Ans van Veldhuizen gevraagd om stukje te schrijven over de Buurtkamer voor in de 

Nieuwsbrief.  
Hans en Gerard gaan nog in overleg met Ondernemersvereniging (OV). 

Angelique stuurt alle verslagen van de gesprekken met de verenigingen naar Gerard. Hij 

maakt een kort verslag dat we weer naar de verenigingen kunnen sturen. 
Subsidie 2500 euro is binnen. Gerard maakt evaluatie naar gemeente.  

Hans zou contact opnemen met het bedrijf in Geesteren. Gerard geeft gegevens door aan 
Hans. Graag op korte termijn want nieuwsbrief willen we in maart verspreiden. 

OV wil wel 5 advertenties zetten in de Nieuwsbrief van 150 euro per stuk. Erik wil keus wat 
we nu gaan doen.  

Besluit voor deze keer:   Hans zoekt uit hoe duur de drukker in Geesteren is. En we 

bespreken advertenties volgende keer. 
 

3. Mededelingen 
Aangepast Vergaderschema 2023 

Nieuwe datum: 27 maart wordt 20 maart. Angelique zet alle data onder aan de agenda en 

verslag. Hans en Gerard 20 maart afwezig. 
 

4. Inkomende post (doorgemaild naar iedereen) 
- Nieuwsbrieven AZC 

- Uitnodiging 4&5 mei 
- Mails Jos van Olffen Subsidie verduurzaming en bijeenkomst aftrap Leader. Mail van 

subsidieverduurzaming doorsturen naar de verenigingen in het dorp. Erik verzamelt de 

mailadressen en stuur de mail van Jos door.  
- Mail Annette 

 
5. Uitgaande post 

- Afmelding voor 4&5 mei  

 
6. Buurtkamer door Hans Liefrink. (Incl. subsidieaanvraag) 

Hans is penningmeester en legt uit hoe het met de subsidie zit van de Buurtkamer.  
De Buurtkamer loopt goed. Ans van Veldhuizen coördineert de Buurtkamer. Aantal bezoekers 

stijgt, de leeftijdsgrens proberen ze naar beneden te halen. Er zijn vrijwilligers genoeg. Er is 

een subsidie aangevraagd vanuit het Sportakkoord. Dat is goed gekeurd. Ze gaan beginnen 
met Allstar-tennis. Er is ook contact geweest met sportcoaches Tubbergen om voor oudere 

mensen iets op te zetten. Daarnaast meer activiteiten als Sinterklaas, Carnaval. Ondertussen 



is er ook samenwerking met Geesteren. Alles kost geld. Buurtkamer wil de taken van de 

oudervereniging structureel overnemen.  
Hilde geeft aan dat de activiteiten lijken te voldoen aan de voorwaarden van de subsidie die 

de oudervereniging eerder kreeg. Leefbaarheidsfonds kan redelijk structureel zijn. Gemeente 
gaat kijken naar het huidige subsidiebeleid. Ronnie geeft nog even een pleidooi waarom de 

Buurtkamer structureel geld verdiend. Hans vraagt subsidie aan.  

 
Ronnie geeft aan dat Dorpsraad al jaren de koffie van Buurtkamer sponsort en ook de 4&5 

mei regelt. Dat gebeurt elders niet. Daarom pleidooi om subsidie voor de Dorpsraad te 
verhogen. Hilde neemt dit mee. Is het bedrag nog passend? Logisch om de indexatie 

koppelen.  
Gerard vult nog aanvulling: het is niet alleen voor Tubbergen. Mariaparochiegrens loopt 

halverwege Schelforst. Wat doet Almelo? 

 
 

7. Evaluatie/rode draad gesprekken verenigingen H-M door Erik Huusken. 
Vorig jaar gesprekken gevoerd met alle verenigingen in het dorp.   

Knelpunten die naar voren kwamen en wellicht ook aandacht behoeven vanuit de gemeente: 

• Vrijwilligers zijn lastig te vinden 

• Onderhoud van de velden door klimaatverandering 

• Overlast parkeerplaats MVV, drugsgebruik bij de Haambrink, Hangjongeren. 

• School wordt groter 

• Grensgebieden Almelo/Mariaparochie.  

• Corona, 

• Hoge energiekosten spelen nu mee.  

Hilde geeft aan dat de gemeente een subsidieregeling Maatschappelijk Vastgoed heeft. 
Interessant voor verenigingen met vastgoed.  Hij is tot eind maart open. Incidentele subsidie 

met structurele uitwerking. Kunt het ook inzetten als co-financiering. Accommodaties zijn 
aangeschreven en via sportconsulent benadert. Ronnie vraagt Edwin Mulder wie er allemaal 

benaderd zijn. 
Besluit:  Voorstel is dat er in het vervolg dit soort dingen via Ronnie bij de Dorpsraad komt. 

Die kan dan ook vanuit die kant de verenigingen benaderen. 

 
Subsidie heeft 3 pijlers: 

- Pijler verduurzamen,  
- Pijler ontlasten vrijwilligers,  

- Pijler toegankelijkheid accommodatie.  

 
Wat opvalt in de gesprekken was: iedereen is met zijn eigen vereniging bezig. Men kent 

elkaars bestuur vaak niet. Nu leert men elkaar kennen. En komen er ook mooie verbindingen.  
 

Sinds kort ook af en toe een Noaberavond. Dit omdat er geen kroeg meer is in Harbrinkhoek. 
En men op deze manier wel probeert verbinding te creëren. 

 

8. Nieuwbouwplannen H-M door Gerard Kampkuiper. 
Knarrenhofje is de 1ste in de gemeente Tubbergen. Aandacht aangeven. Gemeente gaat aan 

de slag met de woonzorgvisie. Naast ouderen ook aandacht voor GZ en GGZ.  
Gerard geeft aan dat er nog plannen liggen van hun vroegere verbouwing. Plan was in fases 

Waaronder een woon-zorgcomplex in fase 3. Wie weet is dit nog een mogelijkheid voor de 

toekomst. 
 

Ondernemersvereniging bestaat uit 70 leden.  
 

Gerard legt uit hoe men vanuit de OV gestart is met een visie voor langer termijn tot 2050. 
Dit willen ze samen met de Dorpsraad opzetten. Dit is voorgelegd aan de voormalige 

wethouder Trees. Doel is een kernvisie voor hele gemeenschap en deel van Noordoost. 

Onderzoek: wat is nu H-M? Building Design wil dit wel verder oppakken. Dat kost geld.  



We verwachten dat het ongeveer 5000 euro gaat kosten. Ronnie mailt Gerard de 

voorwaarden en doelen. Gerard maakt plan en dan gaat Ronnie kijken of er subsidie vanuit de 
gemeente en provincie te verkrijgen is.  

Hilde heeft een goed gesprek gehad met de organisatie HMO. Deze organisatie gaat zich nu 
meer richten op leefbaarheid, maatschappelijk rendement. Misschien is dat ook een goede 

partner. 

Ronnie geeft aan bijzonderheid van H-M: Harbrinkhoek in korte tijd erg gegroeid en 
Mariaparochie groeit ook. Groeit naar elkaar toe. Kans om nu een mooie kern te maken. 

We hebben veel braakliggende locaties en huizen: 
Kerk? 

Tibbe? 
Spar? 

Borgerink? 

Voormalige hallen van Kemperink en Spar (beide nu van Lenferink)   
 

School wordt te klein. Sportverenigingen groeien uit hun jasje. Wellicht is het een idee om 
een omnivereniging op te zetten? Biedt veel voordelen. 

Alphonsusschool is de enige groeiende school van Tubbergen.  

Gemeente kan faciliteren op bepaalde punten bv bestemmingsplan.  
 

 
9. Grote groei school, verenigingen maar ook verkeer (drukte op de wegen) door de 

uitbreiding van Almelo (Noord-Oost). Verkeerssituatie dorp (vooral rondom kerk 
en school) 

Groot aandachtpunt is de veiligheid rondom school en dorp. H-M zit tussen Tubbergen en Almelo 

Zie presentatie Ingrid, Angelique stuurt deze mee met het verslag.  
 

 
Groei Noordoost heeft ook invloed, naast school en verkeer, op de diverse verenigingen. De 

mensen kiezen veelal voor H-M i.p.v. Almelo. 

Ook heeft het invloed op de BSO in H-M, Er zijn wachtlijsten (minimaal 2 jaar) van jaren bij de 
BSO, soms al opvang in de sporthal. Het kromme is dat mensen uit H-M nu opvang moeten 

regelen in Almelo, terwijl mensen uit Almelo in H-M terecht kunnen voor de opvang. 
De verhoudingen zijn scheef. Klein dorp als H-M neemt erg groot deel van Almelo over.  

 

Zorgen diverse uitbreidingen/wegwerkzaamheden in H_M: 
In hoeverre is er een planning gemaakt qua bouwstroom. Voorstel Gerard zou goed kunnen 

werken: Aan de kant van school erin en er bij Kampkuiper eruit. Ronnie zet die vraag uit.  
 

Hilde stelt voor om hier een keer een bestuurlijk gesprek aan te wijden tussen Almelo en 
Tubbergen. 

 

10. Indien nog tijd nog stand van zaken van: 
 

- Speeltoestellen Speelberg. 2 speeltoestelellen zijn afgekeurd door de gemeente. Wat 
willen we daarmee? Zijn nu weggehaald door de gemeente. Gemeente is eigenaar en 

verantwoordelijk.  Eventueel oppakken met Jong Nederland. Moet er iets nieuws geplaats 

worden? Ronnie stelt die vraag.  
- 4&5 mei viering H-M. Hans voelt zich hier verantwoordelijk voor. Hij doet het nu alleen. 

Wie wil hem daarbij helpen? Hans heeft René Bossink gevraagd om te helpen. En anders 
de vraag uit zetten bij de schaduwgroep. 

- Nieuwsbrief AZC. Ronnie zit daar wat dichter op. Als we meer willen weten dan kan 
Ronnie meer vertellen.  

- 75 jaar H-M. Ontzettend lastig. Hans doet een poging om dit uit te zoeken. Ronnie vraagt 

binnen de gemeente wie de archieven in kan duiken. Weer voor de volgende keer op de 
agenda.  

- Subsidie 75 jaar H-M 
- Toekomstvisie H-M 

- Website, iedereen kijkt naar de website 



 

 
 

11. Rondvraag 
11 maart vraagt Gerard naar besluit vanuit Herbert 

Subsidie aanvraag voor Dorpsraad waar moeten de stukken naar toe. Angelique zoekt dit uit. 

Plan Annete: Guus Starink wil presentatie doen over Dannenkamp 4 en Dannenhof.  Wie wil 
daar bij zijn vanuit Dorpsraad 

Noabercafe 
 

12. Sluiting 

Onderwerpen voor de vorige keer:  

Ontstaan Harbrinkhoek 

Website 

4&5 mei 

Actielijst maken 

 

Vergaderschema Dorpsraad 2023 

 

• 30 januari 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 20 maart 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 15 mei 2023, 19.30 uur Haambrink 

• 12 juni 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 4 september 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 20 november 2023, 19.30 Haambrink 

• 18 december 2023, 19.30 Haambrink 


